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Geachte Raad, 

Door de GroenLinks-fractie zijn op 28-12-2023 vragen gesteld met betrekking tot  de prestaties 

leerlingenvervoer. 

“Zowel in de landelijke pers als ook lokaal komen berichten naar buiten van onderpresteren bij 

de verzorging van het leerlingenvervoer. Maar ook bij het vervoer voor ouderen via de Regio 

Taxi (dezelfde vervoerder) worden veel klachten1 gehoord.  

Recentelijk kwamen de gemeenten Leidschendam-Voorburg en Den Haag naar buiten dat ze de 

vervoerder een boete hadden opgelegd voor het onderpresteren. Eerder hadden de gemeenten 

Rijswijk, Delft, Pijnacker-Nootdorp, Westland en Midden-Delfland dat ook al gedaan. 

In al deze gemeenten gaat het om dezelfde vervoerder. Deze vervoerder is, voor zover ik weet, 

ook de vervoerder in Voorschoten. Wat ik begreep uit de pers is dat de problemen van deze 

vervoerder o.a. te maken heeft met personeelsgebrek. In dat geval is het reëel dat 

vergelijkbare problemen zich ook voordoen in Voorschoten.” 

De beantwoording van deze vragen treft u hieronder aan. 

Vraag 1. Spelen er problemen met het vervoer van leerlingen in Voorschoten? 

Antwoord 1.  Ja in de gemeente Voorschoten zijn er ook problemen met het vervoer van 

leerlingen. 

 

 



 

 

Vraag 2. Zo nee, kunt u aangeven waarom dit in Voorschoten niet het geval is, en 

elders wel? 

Antwoord 2. Zie antwoord onder 1 

Vraag 3.   Zo ja, welke problemen zijn dat? 
 

Antwoord 3. De problemen spitsen zich toe op het niet nakomen van ophaalafspraken van 

leerlingen waardoor leerlingen te laat op school komen. 

Vraag 4. Zo ja, is de gemeente in contact met de ouders over deze problemen? 

 
Antwoord 4. Ja er is met de ouders contact geweest met name voor wat betreft de route hoe en 

waar klachten hierover ingediend moeten worden. De ouders hebben hierover een brief 

ontvangen van de gemeente. 

 

Vraag 5. Zo ja, wat gaat de wethouder hier aan doen? 

Antwoord 5. Er is intensief contact met de vervoerder inzake de geconstateerde problemen en 

over het zoeken door de vervoerder van oplossingen. Het probleem is complex en voor de 

vervoerder moeilijk op te lossen in verband met gebrek aan personeel.  

Vraag 6. Zo ja, is er een plausibele reden waarom de gemeenteraad hierover nog niet 

geïnformeerd is? 

Antwoord 6. De oorzaak van dit probleem ligt in essentie in de tekorten van gekwalificeerde 

chauffeurs op de arbeidsmarkt. Dat vormt op dit moment een breed maatschappelijk probleem. 

Wij bespreken dat structureel met de vervoerder. Wij kunnen de krapte op de arbeidsmarkt 

echter niet oplossen 

 

Met vriendelijke groet, 

het college van burgemeester en wethouders, 

 

 

 

E.A. van Wattingen, drs. N. Stemerdink, 
gemeentesecretaris burgemeester 

 

Deze brief is digitaal vastgesteld. Hierdoor staat er geen fysieke handtekening in de brief. 




